
 

      
directie Leefmilieu 
dienst Integraal Waterbeleid

Verslag van de vergadering 

kenmerk L:\M01\Algemeen\Eerste Commissie Verslag 
betreft 1ste commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 18.00 uur.  

OPENBARE ZITTING 

 
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 nov 

2019 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. PEVA Economische Raad voor Oost-Vlaanderen vzw (EROV) 
Toekenning projectsubsidie voor ondernemerschapseducatie 
en bevordering relatie onderwijs – ondernemerschap 
Geen vragen, noch opmerkingen 

3. Landbouw en Platteland – reglementering 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van 
subsidies aan erkende dierenasielen en erkende 
opvangcentra voor wilde dieren en opheffing van de 
reglementen van 10 maart 2004 en 09 september 1992, 
inwerkingtreding op 01 januari 2020 met overgangsbepaling 
Geen vragen, noch opmerkingen 

4. Provinciaal Plattelandsbeleid – Dadingovereenkomst n.a.v. 
geschil 
Goedkeuring van de dading tussen de Provincie, de Stad 
Eeklo, Wijkcentrum De Kring vzw en de Vlaamse 
Landmaatschappij en machtiging van de Deputatie tot 
uitvoering en het stellen van alle rechtshandelingen 
Dep. Grillaert: moeilijk dossier met heel wat technische uitleg. 
Didier Huygens heeft het traject begeleid en krijgt het woord over 
deze dading. 
PDPO-project, samen met Europa, Vlaanderen en Provincie. 
Project werd ingediend ikv omgevingskwaliteit. Stad Eeklo heeft 
het project ingediend. Er werd echte een onzorgvuldigheid 
ingeslopen waardoor uitbetalingen aan Wijkcentrum De Kring 
onmogelijk werden. In het verslag aan de Raad wordt de hele 
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historiek van het project en de voorgestelde oplossing duidelijk 
beschreven.  
Om de gedeelde verantwoordelijkheid op te lossen werd de 
promotor schadeloosgesteld. Een dading werd opgemaakt om dit 
op te lossen.  
Om dit op te lossen is een budgetwijziging noodzakelijk.  
Vraag Walter Roggeman: zijn er nog Europese middelen die 
terugbetaald moeten worden?  
Didier Huygens: dit deel van de Europese middelen zullen terug in 
de grote PDPO-subsidiepot terecht komen. Kan bij nieuwe oproep 
aangewend worden. Enkel de middelen van Provincie en 
Vlaanderen worden schadeloos gesteld. 
Vraag Olaf Evrard: Wat is het bedrag voor Oost-Vlaanderen 
Didier Huygens: € 37.000 
 

5. Leefmilieu – Omgevingsvergunningen 
Aanstelling provinciale omgevingsambtenaar 
Geen vragen, noch opmerkingen 

6. Duurzame Energie – Energieambassadeurs 
Verlenging tot en met 30 april 2020 onder voorwaarden en met 
subsidie van het project “Heropstart Klimaatwijken”  
Geen vragen, noch opmerkingen 

7. Duurzame Energie – Energieambassadeurs 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van 
subsidies aan energieambassadeurs voor de uitvoering van 
concrete projecten die bijdragen tot de energietransitie in 
Oost-Vlaanderen met als doel de CO2-uitstoot te verminderen 
en opheffing van het Reglement van 21 juni 2017 met 
onmiddellijke inwerkingtreding en overgangsmaatregel 
Geen vragen, noch opmerkingen 

8. Mobiliteit 
Interreg V France-Wallonie-Vlaanderen 
Aanduiding van de provincie West-Vlaanderen voor het 
uitvoeren van de eerstlijnscontrole in het project “Eurocyclo”: 
aanleg fietssnelweg F421 
Geen vragen, noch opmerkingen 

9. Natuurbeleid 
Vaststelling van het Reglement betreffende de subsidiëring 
van erkende terreinbeherende natuurverenigingen voor de 
aankoop van natuurgebieden en/of van gronden in functie van 
natuurontwikkeling, inwerkingtreding op 01 januari 2020 
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Vraag Hans Mestdagh: opmerking over punt 9 werd gesteld na 
behandeling punt 10: Subsidie natuurbeleid: graag garantie dat 
ook kleine organisaties subsidies kunnen aangevraagd worden. 
Walter Roggeman vult aan: Kleine verenigingen die geen vzw zijn 
kunnen geen subsidies aanvragen 
Antwoord gedeputeerde Riet Gillis: plaatselijke verenigingen 
kunnen wel steun ontvangen via de koepelvereniging. 
Vraag Olaf Evrard: kunnen de ondersteunde natuurgebieden zowel 
privé als openbaar?  
Antwoord gedeputeerde Riet Gillis: Er is geen ondersteuning van 
privé-eigenaars voorzien. De ondersteuning is gericht op 
topnatuur: dus enkel voor reservaat.  
 

10. PROCORO – vergoeding externen (voorzitter en leden) 
Vaststelling van presentiegeld en vergoeding wegens 
reiskost, inwerkingtreding vanaf de eerste 
commissievergadering van de sedert 19 juni 2019 nieuw 
samengestelde PROCORO 
Vraag Lut De Jaeger: bij vergadering PROCORO 
verplaatsingsvergoeding voor leden is momenteel enkel mogelijk 
voor diegenen die kozen voor auto of het openbaar vervoer, maar 
niet voor de fiets 
Bovendien is het noodzakelijk om gemaakte kosten openbaar 
vervoer steeds te staven met bewijzen, terwijl dit voor de auto 
eenvoudigweg via een verklaring op eer. Kunnen deze verschillen 
weggewerkt worden en fietsvergoeding toegevoegd worden?. 
Antwoord Dep. Annemie Charlier: ivm fietsvergoeding: zal 
meegenomen worden en logisch is om dit analoog met 
provincieraadsleden te vergoeden. Bevestiging dat je 
bewijsstukken nodig hebt voor gebruik openbaar vervoer 
Aanvulling Hans Mestdagh: geeft nog aan dat het een algemene 
vraag is voor verschillende raden 
Vraag Filip Van Laecke: Gaat het over externe leden? Mensen die 
niet behoren tot Provinciepersoneel. Is daar een definitie van? 
Antwoord Mark Cromheecke: helft van de PROCORO bestaat uit 
externe leden. Lijst met deze leden is beschikbaar. 
Aanvulling Bart Blommaert: ziet weinig problemen met huidige 
regelingen. 

11. Ruimtelijke Planning 
PRUP Brielmeersen te Deinze 
Voorlopige vaststelling van het PRUP en van het 
planmilieueffectenrapport 
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Voorstelling door planoloog Silke Lemant mbhv een 
powerpointpresentatie. 
Vraag Bart Vermaercke: komt er een nieuwe ingang?  
Antwoord Silke Lemant: Blauwe pijl geeft toegang voor 
voetgangers- en fietsers, één toegang vanaf de parking. 
Vraag Bart Vermaercke: Toekomst toegang vanaf de jachthaven?  
Antwoord Silke Lemant: Deze blijft wel, maar is een secundaire 
doorgang, andere ingang wordt een duidelijke hoofdingang. 
Vraag Bart Vermaercke: is KMSK Deinze eigenaar van delen van 
de gronden in het PRUP?  
Antwoord Silke Lemant: ja, volgens mijn informatie van een 
gedeelte.  
Aanvulling Bart Vermaercke: volgens mijn info is dit momenteel 
verkocht en reeds op de gemeenteraad geweest. 
 
Vraag Olaf Evrard: ingewikkelde constructie tussen Deinze en 
voetbalclub. Komt er b.v. een hotel?  
Antwoord Silke Lemant: dat kan.  
Vraag Olaf Evrard: valt dit onder die 9 bouwlagen?  
Antwoord Silke Lemant: inderdaad, dat is zo. Enkel op het plan is 
er één uitzondering waar een toren van 16 verdiepingen kan 
komen. Dit kan tot 60 m hoog. Projectontwikkelaar kan dit invullen. 
Oppervlaktes staan beschreven in het PRUP.  
 
Vraag Bart Vermaercke: nieuw toch in het project dat ook 
langsheen kanaal handelszaken kunnen komen?  
Antwoord Silke Lemant: er is geen handel mogelijk; maar wel vrije 
beroepen 
 
Vraag Olaf Evrard: verdwijnt de huidige parking en wat is de 
nabestemming?  
Antwoord Silke Lemant: Parking is nu naast het atletiekstadion. 
Daar komen in de toekomst voetbalvelden. Naast het stadion 
worden huidige voetbalvelden omgevormd tot parking. 
Vraag Olaf Evrard: Er zouden parkeerproblemen zijn vanaf 1800 
supporters. Deinze heeft een heel geode kans om te promoveren 
van 1e amateur naar 1B. Zal dit niet automatisch voor problemen 
zorgen? 
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 Antwoord Silke Lemant: bij de vooropgestelde modal shift wordt 
gestreefd naar max. 40% met de wagen. Andere opties: te voet, 
fiets, shuttlebus, openbaar vervoer. Deze modal shift zal 
vastgelegd worden in een overeenkomst bij de bouw van het 
project hoe de alternatieven worden aangeboden.  
 
Vraag Bart Vermaercke: wie bouwt de fietsbrug over de 
Tweebruggenlaan?  
Antwoord Silke Lemant: fietsbrug behoort niet tot de contouren van 
het PRUP. Verantwoordelijkheid ligt hier bij AWV voor de bouw. 
Vraag Bart Vermaercke: Brielmeersen wordt momenteel gebruikt 
door Adventure Team?  
Antwoord Silke Lemant: Kan blijven bestaan indien het wordt 
gelocaliseerd in de hoge recreatiezone 
 
Vraag/aanvulling Henk Heyerick: ook mogelijkheid om zich te 
verplaatsen over het water (zoals b.v. Waterbus te Antwerpen?) . 
Zou toch een gemiste kans zijn om dit niet te voorzien. Gezien de 
te verwachten hoge aantal bezoekers toch kijken naar die 
alternatieven. 
Antwoord Silke Lemant: Silke: PRUP verbiedt dit zeker niet, 
organisatie staat wel niet beschreven.  
 
Vraag Bart Vermaercke: Als toren extra kantoren bevat: heeft dit 
effect op de parkeerplaatsen?  
Antwoord Silke Lemant: 400 plaatsen vormen de buffer voor alle 
functies. Enkel op vrijdagen zou er in de buurt gekomen worden 
van deze 400. Per appartement zal er één inpandige parkeerplaats 
voorzien worden + 5 deelauto’s. 
Vraag Kristof Windels: Verschil tussen inpandig en ondergronds? 
En over de plannen: op het grafisch plan staat een kruis? Toren 
van 16 verdiepingen wordt een onderdeel van stadion?  
Antwoord Silke Lemant: --> verschillen definities en de onderdelen 
van het grafisch plan staan duidelijk beschreven in de 
toelichtingsnota. De toren komt linksonder het stadion. 
Vraag Olaf Evrard: Stand van zaken stadion?  
Antwoord Silke Lemant: September 2020 zal er een aanvraag 
ingediend worden. 
Vraag Kristof Windels: in het rup werd de fietsbrug meegenomen 
als berekening voor de mobiliteitsstudie? 
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Antwoord Silke Lemant: inderdaad. 
Vraag Hans Mestdag: Waarom PRUP en geen gemeentelijk.  
Antwoord Mark Cromheecke: betreft een uitvoeringsplan van 
bovenlokaal belang dus provinciaal. 
Vraag Walter Roggeman: Er wordt gewerkt met max. per activiteit: 
gaan die maxima niet ingevuld geraken met economisch meest 
rendabele?  
Antwoord Mark Cromheecke: RUP is slechts omkadering. Er 
dienen nog vergunningen aangevraagd worden. Stad 
Deinze/Provincie zullen de uiteindelijke vergunningen afleveren. 
 

12. Wonen – Experimentele woonprojecten 
Goedkeuring en subsidiëring op het budget 2019 van 6 
projecten mits aanvulling van het Reglement van 24 februari 
2016 
Vraag Christian Bauwens: uit welke leden bestaat de 
adviescommissie. 
Antwoord Wim Van Loo: dossier 1903400 gaat over de 
goedkeuring samenstelling en werkwijze adviescommissie 
woonprojecten.  
Stemgerechtigde leden: 
- 1 beleidsmedewerker Agentschap Wonen-Vlaanderen 
- 1 adviseur woonbeleid provincie Antwerpen 
- 2 ambtenaren POV: 1 dienst Ruimtelijke planning en 1 dienst 
Milieu 
- 2 huisvestingsambtenaar lokale overheid 
- 2 deskundige sociaal wonen: 1 SHM en 1SVK 
 
Een aantal detailvragen worden door Wim Van Loo beantwoord. 
Alle info over de projecten die ondersteund worden én hun 
rechtspersoonlijkheid zijn terug te vinden in het dossier. 
 

13. Bestuurlijk Toezicht – klacht provincieraadsleden Greet De 
Troyer en Bart Blommaert m.b.t. de Provincieraad van 04 
september 2019, agendapunt “Principebeslissing inkanteling 
APB De Gavers in de provinciale organisatie”  
Kennisgeving van het ministerieel besluit van 20 november 
2019 
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Geen vragen noch opmerkingen 
 

14. Varia 
Geen variapunten 
 

 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.10 uur. 

Gent, 10 december 2019 

De voorzitter 

 

Marleen Van De Populiere 

 

 

Ambtenaar- verslaggever 
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